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Styremøte Flaskebekk Vel 

 
 
Dato:  29. januar 2020 
Tidspunkt:  19.30 – 21.30 
Sted:   Fredrik, Flaskebekkveien 119 
Tilstede:  Fredrik Meltzer, Jan Capjon, Hege Holm, Torunn V. Steinhaug 
Frafall:  Stine Christiansen Homstvedt 
 
 

Sak 6.1 Referat fra forrige møte.  
• Fredrik purrer Nesodden kommune angående Heber-eiendommene 
• Referatet ble godkjent 

 
Sak 6.2 Økonomi status ved Jan Capjon;  

• Per 1.1.2020: nok 56.000 på konto 
• Medlemskontingent for 2019, nok ca. 90.000 
• Det var 113 medlemmer per utgangen av 2019 

 
Sak 6.3 Reguleringsplanen – forberedelser til 2. høringsrunde som er 12. mars 2019 

• Styrets mandat i.f.t. høring – avklaring hva vi kan og bør mene noe om: 
Generalforsamlingen i 2019 vedtok at styret skulle uttale seg i forhold til 
reguleringsplanen. Generalforsamlingen «oppfordrer styret til å være aktive i 
forhold til reguleringsplanen som kommer opp – på generelt grunnlag og ikke 
enkeltsaker».  

• Avklaring om det er habilitetsproblemer for medlemmer av styret. 
Styremedlemmene ble forespurt. Avklares til neste styremøte. 

• Merete Varøystrand redegjorde for status og innhold i revidert utkast til 
reguleringsplan, versjon 2, per 7. januar. 

• Frist for tilbakemelding på høringsuttalelsen er 12. mars 
• Styret skal diskutere høringsuttalelse til reguleringsplan i uke-9.  Styret lager 

et utkast som sirkuleres internt i styret uken før.  
 

Sak 6.4 General forsamling 2020 – når, hva må forberedes, styremedlemmer 
• Tidspunkt ble fastsatt til Onsdag 25.3 kl. 18.00 
• Jan bestiller møterom på Samfunnshuset/Tangenten 
• Generalforsamlingspapirer må sendes ut 14 dager før, senest 10. mars. 

Fredrik ansvarlig 
• Noen saker; 

i. Informere om beboeraksjonen, se nedenfor. 
ii. Fastsettelse av kontingent 

iii. Fredrik innhenter rapporter fra de ulike lagene 
iv. Valgkomiteen må levere sine forslag senest 14 dager før GF. 
v. Redegjørelse for styret arbeid i forhold til reguleringsplan. 
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Sak 6.5 Strandpromenaden – behov for vedlikehold av nordre del 

• Fredrik har kontaktet Kristian Bye, leder av Strandpromenadelaget. De har 
påtatt seg arbeidet med utarbeide en tilstandsrapport slik at styret får en 
forutsigbarhet i forhold til behov for vedlikehold på kort og lengre sikt. 

• Styret skaffer seg oversikt over hvem som har gitt «lysgaver». 
 
Sak 6.6 Flaskebar  

• Det laget en plan med ansvarlige for alle Flaskebarer frem til Mai. Det er ikke 
laget plan for Juni ennå 
 

Sak 6.7 Annet 
• Oppdatere sandkasse-kart lages av Jan.   
• Sandkasser er fyllt opp på nytt. 
• Beboeraksjon: Fredrik gjør en sjekk på ønske fra Beboeraksjonen om at saken 

fremmes på Generalforsamlingen (referanse til møte, Nesodden Velforbund 
13.11.019) 

 
Neste styremøte er tirsdag 25. februar kl. 18.30 hos Jan 


